

Statement on H.R. 4173

Category: Technical information

Dear customers,

thank you for your inquiry regarding the obligations concerning the American bill H.R. 4173 „Dodd-Frank Wall Street Reform and Consumer Protection Act“ Section 1502 on „Conflict Minerals“.

Our company is watching the American efforts to forbid and control exploitation and trade of conflict minerals originating in the Democratic Republic of Congo and the adjoining countries very closely. This is also true for the implementation provisions as of August 2012.

As a German company we do not directly fall under the scope of application of the law. Nevertheless we pay very much attention to the national, european and international developments regarding ethical, social and environmental standards.

Therefore, we for the time being can assume that according to information available to us the material for our products does not contain any of the defined “conflict minerals” like coltan, niobium, tantalum, tin gold or tungsten from the Democratic Republic of Congo and the adjoining countries. Changes to our knowledge regarding this issue would surely be advised to you immediately.



HEROSE GmbH
Thorsten Cordes – QM

Stellungnahme zum H.R. 4173

Rubrik: Technische Information

Sehr geehrte Kunden,

danke für Ihre Anfrage betreffend die Verpflichtungen aus dem US-Gesetz H.R. 4173 „Dodd-Frank Wall Street Reform and Consumer Protection Act“ Section 1502 on „Conflict Minerals“.

Unsere Firma beobachtet die US-amerikanischen Bemühungen, die Gewinnung und den Handel von aus der Demokratischen Republik Kongo und Anrainerstaaten stammenden Mineralien zu verbieten und zu kontrollieren, sehr genau. Dies gilt auch für die im August 2012 erlassenen Dodd Frank Umsetzungsvorschriften.

Als deutsche Firma fallen wir nicht direkt in den Anwendungsbereich dieses Gesetzes. Trotzdem schenken wir den deutschen, europäischen und internationalen Entwicklungen betreffend Ethik-, Sozial- und Umweltstandards große Aufmerksamkeit. Deshalb gehen wir davon aus, dass nach den uns vorliegenden Informationen das Material der von uns gelieferten Produkte keine „conflict minerals“ im Sinne des o.a. Gesetzes wie Zinn, Wolfram, Niob, Tantal und Tantalere oder Gold aus Kongo oder Anrainerstaaten enthält. Sobald wir über anderslautende Informationen verfügen, werden wir Sie umgehend unterrichten.



HEROSE GmbH
Thorsten Cordes – QM